

東華三院153周年慈善晩宴

TWGHs 153rd Charity Dinner

夢幻花庭園

Luminous Garden

「東華三院153周年慈善晚宴」謹訂於2024年3月2日(六) 假香港麗晶酒店大禮堂舉行,為「東華三院 廣華醫院重建發展基金」籌募經費。廣華醫院成立於1911年,為九龍首問醫院,多年來為區內市民 提供全面的醫療服務。為應付人口老化及與日俱增的醫療需求,廣華醫院於2016年展開為期十年的 重建工程,以增加病床數目及提升醫療設施。重建計劃第二期的主要工程亦已於2023年7月展開, 各界善長所捐出的每分每毫尤為重要。

本年度慈善晚宴將以「夢幻花庭園」為主題,並以花卉及霓虹燈為佈置,將放置大型花卉裝置以營造成氣氛,讓嘉賓如置身於夢幻花園之中;同時鼓勵嘉賓穿著色彩繽紛或有花卉裝飾的服飾,再加上著名歌手、現場樂隊,以及東華三院學生大使演出,讓晚會洋溢溫馨夢幻的氛圍。

誠邀各位善長支持,共渡一個饒富意義又愉快的晚上!

"TWGHs 153rd Charity Dinner" is scheduled on 2 March 2024 (Saturday) at the Regent Ballroom of Regent Hong Kong. The event aims to raise funds for the "TWGHs Development Fund of Kwong Wah Hospital Redevelopment Project". Established in 1911, Kwong Wah Hospital was the first hospital in Kowloon providing comprehensive medical services to the local community over the years. In response to an aging population and increasing medical demands, the hospital underwent a ten-year redevelopment project in 2016 with an aim to increase the number of beds and upgrade the medical facilities. The main works of the second phase of the redevelopment project have commenced in July 2023, and every contribution from donors is highly valued.

The theme for this year's charity dinner is "Luminous Garden", featuring floral and neon light decorations, as well as large floral installations to create a dreamy atmosphere, allowing guests to feel immersed in a magical garden. Guests are encouraged to dress in colourful or floral-themed attire. In addition, the event will also feature performances by renowned singer, live bands, and student ambassadors of TWGHs, creating a warm and enchanting atmosphere.

We sincerely invite your support for an evening filled with meaning and joy!

(鄧明慧)

籌委會主席暨

東華三院第一副主席

(TANG Ming Wai, Mandy)

Organizing Committee Chairman cum 1st Vice-Chairman, Board of Directors 3/4

(军浩又)

東華三院主席

(WAI Ho Man, Herman)

Chairman, Board of Directors

籌委會委員 Organizing Committee Members

連浩民總理MH Mr. Joesph LIN, MH Director

麥菁芮總理 Ms. MAK Ching Yui, Matching Director 楊燕芝總理 Ms. Jennifer YEUNG Director

李曠怡總理 Mr. LEE Kwong Yee, Jason Joseph Director 姚銓浩總理 Mr. CJ YAO Director

鄭婉玉總理 Miss ZHENG Wanyu, Anastasia Director 楊焯興總理 Mr. YEUNG Cheuk Hing, Jacky Director

譚卓宜總理 Miss TAM Cheuk Yee, Aisha Director